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Wielu mieszkańców Gmi~y Dębnica Kasz.ubsk_a_zwr·ciğo się do mnie z prośbą przed wyborami o 

zaangażowanie się w proces ustalenia, monitorowania dążenia do utworzenia Kąpieliska Strzeżonego 

nad naszymi znanymi jeziorami tj. Jeziorem Dobrskim i Jeziorem Krzynia. 

Dążenie do utworzenia takich kąpielisk było jednym z moich priorytetowych dążeń i deklaracji w 

okresie wyborczym. Temat utworzenia tych kąpielisk strzeżonych był już poruszany w kilku naszych 

rozmowach i wstępnych analizach. 

Ze względu na to że od wielu lat jestem czynnym Instruktorem Ratownictwa Wodnego współpracuję 

z szefem Słupskiego WOPR i Pomorskiej Federacji WOPR który jest mieszkańcem naszej gm iny, 

wiem ile czasu, analiz finansowych, ekspertyz i ile procedowania wymaga utworzenie takich kąpielisk 

zwracam się z tymi zapytaniami oraz taką prośbą. Wiem że ten temat jest ważny dla wszystkich 

radnych ze wszystkich środowisk naszej rady gminy, wiem też że kwestia bezpieczeństwa naszych 

mieszkańców jest dla Pani zawsze kwestia priorytetową. 

Proszň o zgodę i rozpoczęcie analizy i rozpoczęcie procedur dążących do utworzenia takich kąpielisk 

strzeżonych. Mieszkańcy czekają na konkretną informację o działaniach które gmina mam nadzieję 

podejmie. 

Moje zapytanie brzmi następująco: 

I. Kiedy i czy zostanie rozpoczęta analiza finansowa, procedura, proces utworzenia Kąpielisk StrzeŨonych nad 
jeziorami Dobrskim Krzynia. 

Do zapytania przyłączają się radni: 
Elżbieta Stawicka, Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski, Mateusz Szerlowski, Kamil Horuń 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź drogą mailową na adres: m.budzich@debnicakaszubska.eu 

Pozostaję z Szacunkiem Michał Budzich 
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